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Poštovane članice i članovi, 
Jedan od ciljeva ovog izvršnog odbora je povećanje transparentnosti u radu 
tijela Kluba, te je ovaj kvartalni info zamišljen kao jedan od alata sa kojim to 
planiramo postići. Isti će biti objavljivan i u elektronskom obliku na službenim 
Internet stranicama kluba. 
Izvršni odbor kluba se od svoje konstituirajuće sjednice 24. studenog 2023. 
godine sastao 9 puta.  
Važnije teme koje smo obrađivali na tim sastancima su: 

 Prihvaćena je inicijativa skupine jedriličara o pokretanju nove regate 
„Elafiti Slalom“ od proljeća 2024. godine. Za voditelja projekta izabran je 
Dean Kontić, koji je ustrojio tim od dvadesetak jedriličara. Voditelj 
sportskog dijela regate je Denis Vukas. U protekla 4 mjeseca Elafiti 
Slalom tim je odradio sve predradnje, od pronalaska sponzora, 
organizacije regatnog dijela, zabavnog dijela, izrade nagrada, 
komuniciranja sa klubovima i pojedincima iz jedriličarskog kruga,… 
Nadamo se uspjehu, te da će uz tradicionalnu Južnodalmatinsku regatu, i 
nova postati tradicionalna. Molimo sve zainteresirane članove za 
sudjelovanje u ovoj manifestaciji pod jedrima da se obrate u prostorije 
kluba, ukoliko smatraju da bi njihovo aktivno sudjelovanje moglo 
pripomoći organizaciji ovako zahtjevne regate. Hvala  

 Izrađene su sve potrebne studije, dokumenti i akti Kluba za obnovu 
koncesije nad sportskom lučicom Orsan, te je sam postupak u tijeku. Za 
voditelje ovog važnog projekta izabrani su Denis Orlić, Tonči Peović i Edo 
Taslaman. Nadamo se da će u J.K. ORSAN INFO 2/2024 biti više riječi o 
tome.  

 Utvrđena je odgovornost Ankore d.o.o. za prouzročenu štetu 
prokišnjavanjem na prostorijama restorana i teretane kluba. Problem je 
zapravo nastao u samom početku kada se izvodio ventilacijski dimnjak 
kuhinje kroz taracu restorana. Kasnije se problem pokusao riješiti 
kopanjem odvodnog kanala od dimnjaka do ulaza u teretanu, ali se 
nakon toga prokišnjavanje drastično pogoršalo jer se prekinula i hidro 
izolacijska folija. Nedvojbeno je utvrđeno da je problem nastao 
nestručnim izdvojenjem radova od strane izvođača kojeg je odabrala 
Ankora d.o.o. Prokišnjavanje je konačno sanirano od strane tvrtke koja je 
i postavila hidro izolaciju prije nego je restoran prešao u današnji 
prostor. Ankora d.o.o je snosila sve troškove radova, te se obvezala da će 
vratiti zidove teretane u prvobitno stanje čim se osuše. Voditelj ovog 
postupka je Mario Jozović. 
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 Pokrenuta je procedura za ishođenje uporabne dozvole za novi hangar, 
te usklađivanje projekta sa UPU Grada Dubrovnika. 

 Donesena je odluka da se upisnina u klub smanji sa 500€ na 150€, kako 
bi se olakšalo mladim zaljubljenicima u jedrenje pristupanje klubu, te 
barem na taj način pomladio klub. Sa prosjekom starosti od 55 godina, 
smo najstariji klub u Gradu, a među starijima u državi. Također je 
donesena i odluka da osobe koje su jedrile cijelu jednu sezonu „Lige 
Orsan“ na nekom od krstaša bude oslobođena plaćanja upisnine.  

 U klub smo primili uz plaćanje upisnine i članarine 12 članova, te 15 
jedriličara koji su oslobođeni plaćanja upisnine. 

 Nakon 20 godina, J.K. Orsan će biti domaćin "Prvenstva Hrvatske za klasu 
Optimist- ekipno". Polje za jedrenje je malo, te ga je moguće smjestiti na 
atraktivnu lokaciju, kako bi što bolje promovirali jedrenje u Gradu. 
Regate su po 10 minuta, te je samo natjecanje ispunjeno adrenalinom. 
Očekujemo 15-20 ekipa sa 4-5 jedriličara + trener iz cijele Hrvatske. 
Datum održavanja 11-13. listpada 2024. Voditelj projekta je Hrvoje Ban 

 Izrađen je financijski plan za 2024. godinu od strane Tonćija Peovića, u 
suradnji sa Alecom Cvinarom i Marijanom Pamuklićem. 

 Donesena je odluka o postroživanju i aktivnijem nadzoru plaćanja 
članarina i vezova, te je u skladu sa tim poslana pismena opomena 
članovima koji kasne, uz jasno zadan rok za podmirenje dugovanja. 

 Zaposlen je putem studentskog ugovora pomoćni trener Filip Jurišić za 
ispomoć vikendima od 1.3. – 1.6. 2024. godine. 

 Pokrenut je projekt hidrografskog snimka lučice Orsan. Prema zakonu 
smo to dužni obaviti svako 5 godina. 

 Nakon što je Vrtlar d.o.o. i drugi put izvršio procjenu zdravstvenog stanja 
borova na taraci kluba, te preporučio uklanjanje istih jer postoji velika 
opasnost od izvale ili loma. Donesena je odluka o uklanjanju istih, te se 
sklopio ugovor sa vanjskim izvođačima, te su početkom ožujka i 
uklonjeni. 

 Izrađen je Pravilnik o valoriziranju aktivnosti članova kluba kojom se 
pokušava stimulirati sudjelovanje što većeg broja članova u 
aktivnostima, te transparentno propisati način nagrađivanja aktivnosti 
članova. Također su pripremljene i izmjene statuta, kako bi se uveo 
termin „aktivan član“, što je preduvjet za pokretanje implementacije 
pravilnika u punom smislu. Pravilnik je izradio Dean Kontić. Način prijave 
aktivnosti i izrade baze podataka je u tijeku. 
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 Dopis komisije za vezove uputio je na par propusta, kao i potrebe za 
donošenje novog Pravilnika o dodjeli vezova, te je IO zaključio da se 
poništava natječaj za dodjelu vezova iz 2023.godine, te da se raspiše novi 
po donošenju novog Pravilnika. Komisija za vezove je dobila zadatak da 
napravi prijedlog izmjena pravilnika o dodjeli vezova i dostavi ga IO-u. 

 Donesena je odluka da J.K. Orsan, kao posjednik skladišnog prostora 
(Jordan), isti da na korištenje V.K.Neptunu dok traju radovi na veslačkom 
hangaru uz molbu da se prostor sanira za upotrebu, a posebno vrata 
skladišta. 

 Donesena je odluka o uvođenju i izradi članskih iskaznica za članove 
kluba, kako bi se ostvarile sve pogodnosti koje članstvo u klubu pruža. 
Pokrenut je i proces digitalizacije i modernizacije evidencije članstva, kao 
i izrada interaktivne platforme, kako bi se svaki član ponaosob mogao 
samostalno informirati o svim pravima i obvezama. Voditelj ovog 
projekta je Eugen Miljan. 

 Pokrenuta je inicijativa o uspostavi suradnje sa J.K. Hydro iz Dubrovnika, 
te su obavljeni inicijalni sastanci predstavnika uprava kluba. Zaključeno 
je da će prvi korak u suradnji već biti vidljiv u sklopu regate Elafiti Slalom, 
21.4. kada će članovi J.K. Hydro održati radionicu „Jedrenje na modelima 
Dragonforce 65“.  

 Zaključeno je da se zbog izbora koji se održavaju 17.04.24. proslava 90. 
godina kluba odgodi za 16.05.2024, te su pripreme u punom jeku. 
Organizaciju proslave vodit će Dean Kontić i Tonći Peović. Također je 
predloženo da se redovna godišnja skupština održi 27.04.2024. 
 


